
Zápis ze zasedání finančního výboru ze dne 18.11.2019  

 

Přítomní: Ing. L. Adler, Ing. J. Patočka. Martin Poláček, Jana Minaříková 

 
Členové finančního výboru se seznámili s nabídkami na zhodnocení finančních prostředků města.  
Nabídky jsou tři – DRFG investiční skupina prostřednictvím společnosti Efekta, ČSOB  a Česká 
spořitelna. Finanční výbor doporučuje Městu Rychnov u Jablonce nad Nisou ukládat volné finanční 
prostředky na spořící účet České spořitelny, a.s. se zvýhodněnou roční úrokovou sazbou 0,9% p.a., 
platnou na 6 měsíců. 
 
Dále se finanční výbor zabýval jednotlivými položkami rozpočtového opatření. Na straně příjmů 
jsou dorozpočtovány položky, kde je plnění o hodně vyšší než rozpočet – např. daň z příjmů FO, 
příjmy z prodeje dřeva, vstupné na koncerty. Stejně jsou rozpočtovány položky, o kterých se 
dopředu neví, že na nich bude nějaké plnění – v tomto případě pojistné plnění za poškozený 
Ulrichův kříž Kč, či příjem za prodej kanalizace Lužická – Údolní. 
 
Ve výdajích žádají správci o přesuny z položek, kde je již jisté, že se tyto peníze nebudou letos  
čerpat, jako například o přesun v rámci paragrafu 3113 Škola z položky 6121 Budovy, haly a stavby 
do položky 5169 Služby,  kde peníze budou použity na pokrytí nákladů na zpracování podkladů pro 
dotaci na kotelnu, vzduchotechniku, fotovoltaiku a výměnu kotlů . Dále zde jsou žádosti o přesuny 
v paragrafu 3613 nebytové hospodářství, 3612 bytové hospodářství – kde budou tyto peníze použity 
na rekonstrukci přísálí v Besedě. Většina ostatních rozpočtových opatření jsou drobnějšího 
charakteru a jde většinou opět o přesuny, 
Samostatným bodem jednání byla žádost pana starosty o přesun 70.000,- Kč na příspěvek církvi na 
opravu erbů. O tomto návrhu bude nejprve jednat zastupitelstvo, v případě, že příspěvek schválí, 
zůstane ve schvalovaném Návrhu na rozpočtové opatření č. 8.  
  
Finanční výbor předkládá Návrh na rozpočtové opatření č. 8 zastupitelstvu ke schvalování. 
 
Zapsala: Jana Minaříková 
Dne 19.11.2019 


